
Folketingets Sundhedsudvalg har den 20. januar 2011 stillet følgende 
spørgsmål nr. 379 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som her-
med besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

Spørgsmål nr. 379:
’’Finder ministeren, at det er tilfredsstillende, at sygehuslæger i 2011 stadig ik-
ke har adgang til PEM?”

Svar:
Det, der for mig er afgørende, er, om lægerne, herunder sygehuslæger, har 
det fornødne overblik over borgerens medicinering forud for igangsættelse af 
behandling af hensyn til patientsikkerheden. Derfor er jeg meget tilfreds med, 
at Det Fælles Medicinkort (FMK), som er en videreudvikling af PEM, er under 
implementering på sygehusene og blandt de praktiserende læger, således at 
det er tilgængeligt for lægerne og i brug inden udgangen af 2011.  

Med venlig hilsen

Bertel Haarder  /   Dorthe Rodian Arleth
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